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Vragen van het lid Arib (PvdA) aan
de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over het feit dat het
Academisch Medisch Centrum (AMC)
Amsterdam eicellen gaat invriezen
van vrouwen die op latere leeftijd
kinderen willen krijgen. (Ingezonden
16 juli 2009)

1
Bent u op de hoogte van het feit dat
het AMC eicellen gaat invriezen van
vrouwen die op latere leeftijd
kinderen willen krijgen?1

Wat is uw mening ten aanzien van
het feit dat vrouwen om niet
medische redenen hun eicellen
kunnen laten invriezen?

en daarom alleen toegankelijk is voor
vrouwen die dat zelf kunnen betalen?

Bent u van mening dat er een richtlijn
moet komen voor het invriezen van
eicellen van gezonde vrouwen, net
zoals die bestaat voor het invriezen
van eierstokweefsel van vrouwen met
kanker? Zo ja, wat gaat u doen om
een dergelijke richtlijn tot stand te
brengen?

7
Bent u bereid de gezondheidsraad
een advies te laten uitbrengen over
deze kwestie?

1 NOS Nieuws, www.nos.nl, 15 juli 2009.

Welke sociale en economische
consequenties ziet u, wanneer
vrouwen de mogelijkheid hebben om
tot hun veertigste jaar eicellen te
laten invriezen en deze tot hun
vijftigste jaar te laten terugplaatsen?

4
Op welke wijze wordt ervoor gezorgd
dat wetenschappelijk onderzoek
gedaan wordt naar de gevolgen van
het invriezen en op latere leeftijd
terugplaatsen van eicellen?

5
Wat is uw mening ten aanzien van
het feit dat deze behandeling niet
wordt vergoed door zorgverzekeraars
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